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Verslag MINAraad 
14 november 2023 

Wanneer: van 19 uur tot 21 uur 

Locatie: Franklin 1 De Stroom, Franklin Rooseveltlaan 1, 9000 Gent 

 

Aanwezig: Adelheid Vanhille en Lieve Mertens (GMF), Arthur De Vylder (WMM Sint-Denijs-

Westrem en Afsnee), Claude Grandsart (NP WGBM), An, Fiers (NP Gent), Hendrik D’haene 

(Viadukaduk), Johan Robaeyst en Marc Poelmans (volkstuinvereniging SLOTENKOUTER 

AAN DE HOGE WEG), Josiane Tytens (Circulmatie Rozemarijn), Peter Van Bossuyt 

(Boerenbond), Wim Vancauwenberghe (Leefbaar Baarle vzw) 

 

Voorzitter: Marnix Aerssens 

 

zie ook kolom M in het overzicht 

 

Volgende vergadering: woensdag 29 november - 19 uur - De Stroom 

 

Verslag 

1.Werking Minaraad Gent  

Kerngroep 

Marnix geeft aan dat de ondersteuning van de Milieudienst is weggevallen, daardoor 

verloopt alles wat moeilijker. Het mailadres Minraad@stad.gent blijft behouden. We ijveren 

ervoor dat er een dienst komt die alle adviesraden ondersteunt.  

 

Fredrik heeft besloten om geen lid meer te zijn van de Minaraad. Hij was ook de secretaris / 

verslagnemer. Hij beloofde om de resterende verslagen af te werken. 

 

Marnix doet een oproep naar de aanwezigen om de kerngroep te versterken. 

Leden van de kerngroep (zonder Fredrik) Marnix en Adelheid. 

Taken van de kerngroep: plannen van vergaderingen, agenda samenstellen, contact met de 

stadsdiensten, … 

 

Reactie: nog geen leden / aanwezigen die mee de kerngroep willen ondersteunen. 

Lieve Mertens wil wel verslag nemen.  

 

Gebruik van google drive? 

- voor wie: enkel de leden van de Minaraad krijgen bewerk rechten, anderen kunnen 

enkel lezen (zoals voorzitter van de vereniging) 

- na goedkeuring van het verslag wordt dit geblokkeerd en kunnen reacties enkel via 

opmerkingen 

Praktisch:  

Met opmerkingen [1]: aub checken of dit zo OK is. 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ajF6xO4W-QODgzruyr-uXWEeVaUCLO-6A2IhZFPrVjw/edit#gid=677641702
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- wel via een gmail adres van de minaraad, en verschillende leden login gegevens 

doorgeven. 

Afspraak: OK voor de leden om te starten met google-drive. 

 

Verslagen en website 

Verslagen van de Minaraad staan nog niet op de website van de Stad Gent.  

 

2.Voorbereiden overleg met verschillende schepenen Filip 

Watteeuw (29/11), Tine Heyse (6/12) en Astrid de Bruyckere 

(9/01) 

Filip Watteeuw 

Vragen 

- Verkeer en flankerende maatregelen 

- gemotoriseerd verkeer op de PAG-as 

- tram 1 zal ook door de straat rijden  

- Openbaar vervoer - standpunt over De Lijn → hoe beïnvloeden 

- belbus 

- Elektrische mobiliteit - laadinfrastructuur 

- visie van de stad waar de laadinfrastructuur moet komen 

- hogere wegennet 

- LEZ - nog uitbreiden? 

- wegen en onderhoud - verschillende vervoersmodi 

- circulatie plannen  

- problemen die er nu zijn bij het circulatieplan van het centrum 

- randgemeenten / wijkcirculatieplannen 

- enkel Zwijnaarde en Gentbrugge wordt nog uitgerold 

 

Aanvullingen op het verslag 

Vragen doorgestuurd door Marnix op 21 november: 

● Verkeer en flankerende maatregelen gemotoriseerd verkeer op de PAG-as - tram 1 zal 

ook door de straat rijden 

● Openbaar vervoer - standpunt over De Lijn over de afstand tot een halte – Wat met de 

belbus? → hoe kan Stad Gent dit beïnvloeden 

● Elektrische mobiliteit – laadinfrastructuur: visie van de stad waar de laadinfrastructuur 

moet komen 

Het wagenpark zal in de komende jaren volop verder elektrificeren. Een uitdaging is dan 

ook het voorzien van de nodige openbare (snellaad)infrastructuur voor de eigen 

bewoners maar ook de gebruikers van het hogere wegennetwerk.  

Is er een overzichtsplan met de geplande en reeds gerealiseerde locaties voor openbare 

laadpalen en snellaadstations? 

Hoe worden deze locaties geselecteerd? 

Is er enige vorm van coördinatie en evaluatie mbt deze locaties?  

Werd de technische haalbaarheid bekeken samen met Fluvius? 
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Wat zijn voor Stad Gent de criteria om al dan niet een omgevingsvergunning toe te 

kennen voor snellaadstations? 

● Wat is de visie op de LEZ-zone? Nog uitbreiden? 

● Wegen en onderhoud: Wat is de visie op het onderhoud van de wegen in de 

randgemeenten? 

Wat met ontharding? 

Visie op straatbeeld & verlichting? 

Plaats voor de voetgangers? 

Toegankelijkheid voor rolstoelgebruikers en kinderwagens? 

● Circulatie plannen: 

○ Waarom de huidige problemen die er nu zijn bij het circulatieplan van het centrum 

vooraleer de plannen voor de randgemeenten op te starten? 

○ Wat met de participatie bij wijzigingen e.a.? 

○ Randgemeenten / wijkcirculatieplannen: enkel Zwijnaarde en Gentbrugge. Welke 

visie is er op de resterende? 

● En uiteraard: 

De Minaraad had een nieuw model uitgerold met de bedoeling maximale participatie te 

garanderen. 

Hadden jullie weet van ons schillenmodel? 

Waarom werd hierop geen beroep gedaan? 

 

Tine Heyse 

Vragen 

- RUP Groen Gent 

- stand van zaken vooral rond bos 

- plan van aanpak / budget 

- Geluidsbelastingskaarten van Gent 

- stand van zaken 

- waar zijn ze, consulteerbaar 

- LEZ - verdere uitbreiden 

- meetpunten luchtkwaliteit 

 

Aanvullingen doorgestuurd door Adelheid rond de meetpunten: 

Rapport op de website van de VMM: https://www.vmm.be/publicaties/luchtkwaliteit-in-de-gentse-

agglomeratie-en-gentse-kanaalzone-jaarrapport-2021 

Als aanvulling op de meetplaatsen waar er met automatische monitoren wordt gemeten en omwille 

van de invoering van het circulatieplan (in april 2017), meet de VMM op vraag van Gent in Gent-

centrum op 20 locaties NO2 met behulp van passieve samplers. De samplers bevinden zich op 

verschillende types locaties zoals in street canyons, langs drukke invalswegen en op stedelijke 

achtergrondlocaties. De ligging van deze locaties staat in Tabel 2. 

Dit rapport werd opgesteld in het kader van de samenwerkingsovereenkomst tussen Stad Gent 

en de VMM. 

Hier is al een antwoord op de vraag rond de meetposten.  

https://www.vmm.be/publicaties/luchtkwaliteit-in-de-gentse-agglomeratie-en-gentse-kanaalzone-jaarrapport-2021
https://www.vmm.be/publicaties/luchtkwaliteit-in-de-gentse-agglomeratie-en-gentse-kanaalzone-jaarrapport-2021
https://www.vmm.be/publicaties/luchtkwaliteit-in-de-gentse-agglomeratie-en-gentse-kanaalzone-jaarrapport-2021
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Bijkomende vraag: wordt de overeenkomst met de VMM verlengd? en wat zijn de opdrachten die de 

Stad Gent aan de VMM geeft voor het opvolgen van de luchtkwaliteit. Kan de MiNaraad hierop input 

geven? 

 

Astrid de Bruyckere 

Vragen 

- bescherming parken, volkstuinparken 

- participatie 

- parken en ontharding 

- miljoenenkwartier 

- citadelpark 

 

3.Memorandum (Adelheid & Marnix) 

Door de dienst beleidsparticipatie zijn verschillende overlegmomenten georganiseerd:  

● Eline Schmidt van dienst beleidsparticipatie 

● Wim Van Rooy van de Wakkere burger vzw.  

Adelheid overloopt de notities die gemaakt zijn.  

Notities te vinden via deze link. 

 

Memorandum 

Adviesvragen in deze bestuursperiode: slechts 3.  

 

Voorstel om een advies te geven voor een ondersteuningscel voor alle raden Gent. 

Eis van alle adviesraden om 1 participatie-cel te hebben die alle raden ondersteunen.  

Inhoudelijk zal je nog steeds terugvallen op steun van de de andere diensten van de Stad, 

die zijn noodzakelijk. De ondersteuning van de Minaraad moet mee in het takenpakket van 

een personeelslid van de Stad - dienst Milieu en Klimaat opgenomen worden.  

 

Afspraak:  

- Adelheid vraagt na waar het memorandum is van de Cultuurraad.  

- Marnix communiceert naar onze ondersteuner en Eline Schmidt. 

 

Memoranda van GMF en NP Gent 

Goesting en tijd om een uitgebreider memorandum te maken? 

Ja, we doen dit.  

 

Memorandum GMF klaar (gedrukt). Titel: Gent brandt van verlangen: 24 vonken voor ‘24. 

- digitaal te vinden via deze link: https://www.gentsmilieufront.be/actueel/nieuws/gmf-

lanceert-een-inspiratiebundel-voor-de-lokale-verkiezingen/ 

 

Memorandum van Natuurpunt 

- Marnix stuurt de kladversie door. 

https://docs.google.com/document/d/1P4rugZkWTvjae4X-mvIQlQkFyYt8vLi-NdesNieCxJE/edit#heading=h.6lwuiz1c8ea7
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Afspraak:  

- we nemen de aspecten over die de leden belangrijk vinden uit  

- de twee memoranda 

- de memoranda van de andere raden 

- eventueel eigen accenten 

- we kloppen af op 6 december wat we meenemen 

Adelheid organiseert deze bevraging. 

- link naar het overzicht: https://docs.google.com/spreadsheets/d/1U6OtAenm7_s-

DhMzUNgV03WMuK5TzKw2KHikKSNO380/edit#gid=0 

- in te vullen ten laatste 3 december  

 

Persoonlijk afgeven van memorandum: Marnix engageert zich hiervoor. 

 

4. Terugkoppeling over enkele omgevingsvergunningen met 

MER  

Zie presentatie:https://docs.google.com/presentation/d/1QThFIrZBW5LoykF-

oJ7uYrEFu52E0jtkXw5TT-4zdR4/edit 

Vraag tot wie geïnteresseerd is om deze dossiers mee op te volgen? 

→ mee te nemen op het volgend overleg.  

 

Met opmerkingen [2]: toegevoegd 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1U6OtAenm7_s-DhMzUNgV03WMuK5TzKw2KHikKSNO380/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1U6OtAenm7_s-DhMzUNgV03WMuK5TzKw2KHikKSNO380/edit#gid=0
https://docs.google.com/presentation/d/1QThFIrZBW5LoykF-oJ7uYrEFu52E0jtkXw5TT-4zdR4/edit
https://docs.google.com/presentation/d/1QThFIrZBW5LoykF-oJ7uYrEFu52E0jtkXw5TT-4zdR4/edit

